
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 19. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 46

Ministeren har i svar af 27. august 2018 på ERU alm. del – spm 304 (2017-18) bl.a. op-

lyst, at: ”Hvidvasksekretariatet i SØIK har stort fokus på at give relevant feedback både til

de underretningspligtige virksomheder og til andre myndigheder”…. og ..”I den forbindel-

se udarbejder Hvidvasksekretariatet kvartalsrapporter med informationer til de underret-

ningspligtige, ligesom der løbende afholdes møder på forskellige niveauer – herunder bå-

de på ledelsesniveau og sagsbehandlerniveau med de underretningspligtige". Vil ministe-

ren genoverveje om svaret er korrekt, og kan ministeren i forlængelse heraf bekræfte, at

kvartalsrapporterne alene udsendes til tilsynsmyndigheder og interesseorganisationer

men derimod ikke til de underretningspligtige virksomheder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Bødskov (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Bodskov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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